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Puigcerdà prepara un pla de comunicació 
per revertir els baixos nivells de reciclatge 

La campanya va lligada a la renovació de tots els contenidors 
de recollida selectiva de brossa 
  

 
Nous contenidors a Puigcerdà. / M.F.C.  

MARIA FORMENTI COSP (Puigcerdà).- L’Ajuntament de Puigcerdà prepara un 
pla de comunicació per conscienciar els veïns i veïnes sobre la importància de 
fer un bon tractament dels residus. La campanya va lligada a la renovació de 
tots els contenidors de recollida selectiva de brossa que va començar fa unes 
setmanes i que encara s’allargarà uns dies més. 

La regidora de Medi Ambient de l’Ajuntament de Puigcerdà, Nerea Espada, ha 
explicat que “s’està treballant per presentar una comunicació explicativa de cap 
a on hem d’anar, com ho han de fer els ciutadans de Puigcerdà i, a partir 
d’aquí, esperar el màxim de col·laboració ciutadana per poder revertir la 
situació”. Espada ha afegit que “estem acostumats a llançar les escombraries 



amb grans bosses, quan ara mateix, el model que s’està implementant és anar 
amb una mateixa bossa i anar fent la tria del residu”. 

A més, també es vol incidir en la recollida ordenada de mobles i voluminosos, 
ja que “veiem que hi ha un descontrol generalitzat”, així com en la part 
d’abocament de runa. 

 

Nous contenidors a Puigcerdà. / M.F.C. 

La campanya s’adreçarà tant als particulars com als grans productors, com 
comerços i restaurants de la vila. De fet, la renovació dels contenidors s’havia 
de fer al mateix temps que s’implementava un nou sistema de recollida porta a 
porta per als grans productors, però, de moment, està encallat. 

En aquest sentit, Espada ha indicat que “la zona industrial col·lapsa totes les 
obertures d’aquests contenidors i ens estem trobant molts residus a terra i 
altres problemàtiques que estem mirant com solucionar, perquè tampoc sabem 
quan podrem treure de nou el concurs, ja que actualment està frenat”. Per tot 
plegat, ha afegit, “hem d’anar a parlar amb tots els comerços i restaurants 
perquè facin un sobreesforç fins que no es puguin implementar la recollida 
porta a porta dels grans productors”. 

En total es col·locaran 365 contenidors als punts de recollida de paper, 
envasos, vidre, orgànica i resta. La compra dels nous recipients ha suposat una 
inversió de 303.513 euros aportats pel mateix consistori. 

Des de l’Ajuntament han avançat que, a banda del pla de comunicació, també 
estudien si el sistema de recollida de residus actual és el més adequat per 
assolir un índex de separació de residus de, almenys, el 70%. Recordem que 
Cerdanya està a la cua del reciclatge a nivell català, amb un índex al voltant del 
27%, vint punts menys que la mitjana del país. 

 


